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Förbundsmötesprotokoll 2022 
Fört vid Svenska Skridsko-, Kälk- och Rullidrottsförbundets 1:a årsmöte. Mötet hölls på 

Scandic Star i Sollentuna den 23 april 2022. 

Mötet inleddes av förbundsordförande Mervi Karttunen som hälsade alla välkomna till mötet. 

81 Fastställande av röstlängden 
Röstlängden fastställdes enligt närvarolistan till 13 röstberättigade ombud 

82 Val av mötesordförande 
Till mötesordförande valdes Doris Högne Rydheim 

83 Val av protokollssekreterare 
Till protokollssekreterare valdes Sofia Isaksen 

84 Val av två protokollsjusterare 
Till protokollsjusterare valdes Stefan Andersson och Anders Lindroth 

85 Val av rösträknare 
Till rösträknare valdes Julia Granstedt 

§6 Motets behoriga utlysande 

Förbundsmötet har utlysts på förbundets hemsida samt genom utskick till 

medlemsföreningar i enlighet med stadgarna 

Mötet beslutade att förklara mötet behörigen utlyst 

87 Fastställande av föredragningslista för mötet 
Mötet beslutade att godkänna föredragningslistan 

88 Förbundsstyrelsens verksamhetsberättelse med årsredovisning för det 

senaste året 

Förbundsstyrelsens ledamot Mikael Eriksson föredrog verksamhetsberättelse och 

årsredovisning 

Mötet beslutade att godkänna verksamhetsberättelse och årsredovisning för 2021 

59 Revisorernas berättelse 2021 

Verksamhetsrevisorns personliga ersättare, Per-Arne Spiik, föredrog revisionsberättelsen 

Mötet noterade Revisorernas berättelse för verksamhetsåret 2021 

810 Ansvarsfrihet 

Mötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2021 

§11 Förslag samt inkomna motioner med förbundsstyrelsens yttrande 

 



Enligt beslut från på föregående förbundsmöte 2021 hade förbundsstyrelsen uppdraget att 

utreda och återkomma med ett förslag till förbundsmötet 2022 gällande frågan att ta upp 

inline hockey som ny idrott inom förbundet. 

Förbundsstyrelsen lämnade följande yrkanden i sin proposition: 

Att inte uppta Inlinehockey som ny idrott i förbundet 

Att uppdra till förbundsstyrelsen att delta i eventuella dialoger som anslutna 

medlemsföreningar och Svenska Inlinehockeyförbundet gemensamt kallar till för att vidare 

utreda frågan om möjligheten att uppta Inline hockey som idrott i förbundet 

Lemmings ICH, Haninge Inline och GBG Inline yrkade avslag på styrelsens förslag och yrkade 

istället på: 

Att SweSports tar upp Inlinehockey som sport i forbundet 

Att Inlinehockeyn under åren 2022 och 2023 förblir ekonomiskt självförsörjande, därmed inte 
belastar förbundets ekonomi 

Mötet beslutade efter omröstning att anta styrelsens förslag med siffrorna 7 mot 4 

812:1 Förslag till verksamhetsinriktning 2022-2023 

Mervi Karttunen föredrog förslaget till verksamhetsinriktning 2022-2023 

Mötet beslutade att godkänna verksamhetsinriktningen 

§12:2 Ekonomisk plan 2022-2023 

Mervi Karttunen féredrog férslaget till ekonomisk plan 2022-2023 

Mötet beslutade att godkänna den ekonomiska planen 

813 Fastställande av medlemsavgift för kommande två verksamhetsår 

Förbundsstyrelsen ledamot Johan Ahlberg föredrog förslaget på oförändrade 

medlemsavgifter; anslutningsavgift 500kr, årsavgift 1000kr och årsavgift 200kr för 

skolidrottsföreningar 

Mötet beslutade i enlighet med förslaget 

814 val av förbundsordförande, tillika förbundsstyrelsens ordförande för en tid av 

alberedoltgens cnförsde Kalle Skoog föredrog valberedningens arbete och efterlyste 

samtidigt ett större engagemang från medlemsföreningarna kring nominering av ledamöter 

Valberedningens förslag är omval på förbundsordförande Mervi Karttunen 

Mötet beslutade i enlighet med förslaget 

815 Val av övriga styrelseledamöter för en tid av två år 
Valberedningen föreslår 
Nyval: Pia Bergknut och Fredrik Decker 
Omval: Daniel Cabelduc, Mikael Eriksson, Emma Johansson, Johan Ahlberg och Helena 

Westerberg 

Mötet beslutade i enlighet med förslaget  



816:1 Val av ordförande i disciplinnämnden för en tid av två år 
Valberedningen föreslår omval Roger Bodin 

Mötet beslutade i enlighet med förslaget 

816:2 Val av övriga ledamöter i disciplinnämnden för en tid av två år 
Valberedningen föreslår omval av Thomas Reinelöv och nyval av Elin Gustafsson 

Mötet beslutade i enlighet med förslaget 

817:1 Val av auktoriserad revisor med uppgift att granska förbundets räkenskaper 

och förvaltning för en tid av två år 
Valberedningen föreslår omval av Åke Petterson 

Mötet beslutade i enlighet med förslaget 

817:2 Val av personlig ersättare till auktoriserad revisor med uppgift att granska 

förbundets räkenskaper och förvaltning för en tid av två år 
Valberedningen föreslår omval av Felicia Krusell 

Mötet beslutade i enlighet med förslaget 

§18:1 Val av verksamhetsrevisor for en tid av två år 
Valberedningen föreslår omval av Thomas Kleverman 

Mötet beslutade i enlighet med förslaget 

818:2 Val av personlig ersättare för verksamhetsrevisor för en tid av två år 
Valberedningen föreslår omval av Per-Arne Spiik 

Mötet beslutade i enlighet med förslaget 

819:1 Val av ordförande i valberedningen 

Verksamhetsrevisorns personliga ersättare föredrog ett förslag till omval av Kalle Skoog 

Mötet beslutade i enlighet med förslaget 

819:2 Val av ledamöter i valberedningen 

Verksamhetsrevisorns personliga ersättare föreslår omval av Lotten Hjelm och nyval av 
Mikael Johansson 

Mötet beslutade i enlighet med förslaget 

820 Beslut om val av ombud och suppleanter till RF- och SISU-stämma 

Förbundsstyrelsens ledamot EMma Johansson föredrog förslaget att uppdra åt 

förbundsstyrelsen att utse ombud och suppleanter 

Mötet beslutade i enlighet med förslaget oy , 
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